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§ 7  
Interpellation om dräglig inomhusmiljö i Stockholms 
skolor (nr 2016:91) 
Dnr 107-1874/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Kristina Lutz (M) har ställt en interpellation om dräglig 

inomhusmiljö i Stockholms skolor. Kommunfullmäktige 

beslutade den 12 december 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Kristina Lutz, borgarråden Burell och 

Edholm. 

 

 

§ 8  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 92 – 93 för 

år 2016 och nr 1 – 28 för år 2017, till första ordinarie 

sammanträde efter budgetfullmäktige, dvs den 27 november 

2017. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om prioriteringar. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om idrottsmöjligheter i 

Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 
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Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Vad händer efter att 

korttidskontraktet har löpt ut och man måste flytta ut från 

modulbostäderna? 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Christina Linderholm (C) ställer en fråga om otrygg skola. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Mikael Valier (KD) ställer en fråga angående parkeringsavgift för 

motorcykel och moped. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Dennis Wedin (M) ställer en fråga om den (S)-ledda majoritetens 

ansvar för trygghet. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om trygghetsvakter. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 13 

Sida 6 (20) 

2017-11-06 

 

 

§ 10  
Anmälningar 

 

Beslut 

 

Anmälningarna godkänns. 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 17 oktober 2017 – den 6 november 2017 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 24 oktober 2017 att 

utse ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till 

och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Erik Hallonstén Wikström (S), har utsetts till ny ersättare efter 

Andrea Nylin (S). 

Billy Östh (M), har utsetts till ny ersättare efter Mads Lundgaard 

(M). 

Madeleine Sjöhage (C), har utsetts till ny ersättare efter Christer 

Mellstrand (C). 

 

 

§ 11  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 12  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 13 november 2017. 

 

  


